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Hierbij zend ik u het antwoord op de vragen van de leden Hamer en Kalsbeek van 
uw Kamer inzake de sluiting van de steunpunten van de Open Universiteit in 
Leeuwarden en Zeeland.  
 
De vragen werden mij toegezonden bij uw bovenaangehaalde brief met kenmerk 
2020302400. 
 
 
De staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur 
en Wetenschappen,  
 
 
 
 
(drs. Annette D.S.M. Nijs, MBA) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Blad 2 
 
 

OCenW 

Antwoorden op de schriftelijke vragen van de leden Hamer en Kalsbeek van de 
Tweede Kamer der Staten-Generaal aan de staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur 
en Wetenschappen (ingezonden d.d. 30 oktober 2002, kenmerk 2020302400). 
 
1. Ja. De OUNL heeft het initiatief genomen tot vermindering van het aantal 

studiecentra van 18 naar 12, waarbij de vestigingen in Den Bosch, Deventer, 
Emmen, Leeuwarden, Venlo en Vlissingen per 1 september 2003 worden 
gesloten. Als reden geeft de OUNL op het streven naar kwaliteitsverbetering 
en upgrading van de voorzieningen, dienstverlening en uitstraling in de 12 
resterende centra. De functie van de studiecentra is aanzienlijk gewijzigd in 
de afgelopen jaren, onder meer als gevolg van de toenemende toepassing van 
ICT. Voor modernisering zijn aanzienlijke investeringen nodig, die niet voor 
het huidige aantal studiecentra zijn op te brengen. Het gaat niet om een 
bezuiniging; de hoeveelheid middelen voor de studiecentra blijft ongewijzigd.  

 
2. De OUNL heeft dit besluit in redelijkheid genomen. De OUNL is gehouden tot 

een doelmatige bedrijfsvoering. Dit weegt des te zwaarder nu de OUNL staat 
voor interne ombuigingen ten behoeve van het door de Tweede Kamer 
gevraagde plan voor zij-instromers.  

 
3. Nee. Gezien de door de OUNL gehanteerde randvoorwaarden (zie 1) is te 

verwachten dat de studenten geen nadeel ondervinden. Doel van de 
vermindering van het aantal studiecentra is verbetering van de 
dienstverlening vanuit de resterende studiecentra. De overblijvende 
studiecentra zijn zo gelegen dat de bereikbaarheid voor het overgrote deel 
van de studenten gewaarborgd blijft. Voor een beperkt aantal studenten is de 
prijs voor de upgrading een langere reistijd.  

 
4. Zie mijn antwoord op vraag 1. 
 
 
5. Nee. 
 
 
De staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschappen,  
 
 
 
 
(drs. Annette D.S.M. Nijs, MBA)  


